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 ראש העיר  - מר איציק רוכברגר 

סגן ומ"מ ראש העיר  -  מר יעקב קורצקי 

 סגן ראש העיר  -   עו"ד עידן למדן

 סגנית ראש העיר  -   הדר שוייצר גב'

 חברת מועצה  - ענת ליןגב' 

 חברת מועצה  -  רלירון בלומנ 'גב

 חבר מועצה  -   מר עופר קליך  

 חבר מועצה -   מר מוטי גינדי 

 חברת מועצה   -   גב' נאוה פרס

19:26-הגיע ב חבר מועצה -  מר גיא קלנר 

 חברת מועצה   - גב' סיון דהן 

 חברת מועצה  -   גייל שורש  עו"ד

19:29-הגיעה ב  חברת מועצה  - גב' בת שבע אלקובי 

 חברת מועצה  - דניאלה רון יעקובי  עו"ד

 חברת מועצה  - גב' קרן ברנדס מקסימוב 

 חבר מועצה -   מר אהד בלייר 

 חבר מועצה - מר דני רוק 

 צוות מקצועי
היועץ המשפטי - עו"ד מיכאל בלום  

 גזבר העירייה   -   מר אסף אפרים  
 מהנדס העיר   -   אדר' שי אללוף 

 מבקר העירייה  -מר ניסים בן יקר  
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 2025תקציב  –חוו"ד הגזבר ברשות איתנה  1
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 4חברים ערב טוב אני פותח את ישיבת המליאה שלא מן המניין   :ראש העיר-מר איציק רוכברגר
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. אני רוצה לומר כמה מילים. לפני. ישיבה היום דנה למעשה באשרור  2025בנושא תקציב    10מספר  

. בעקבות תקלה טכנית  2025בדבר אישור תקציב העירייה לשנת    15.1.25החלטת המליאה מיום  

לפיה גזבר העירייה לא הניח על שולחן המועצה את הניסוח שהתקציב באותה ישיבה את הצהרתו  

כי הוא מכיר בתקציב ואנחנו כרשות איתנה אבל הוא הצהיר בקולו שלו לפרוטוקול כי הוא עומד  

חברי האופוזיציה חברות ה אופוזיציה סליחה יותר חשוב לי  אחרי התקציב ובשל עתירה שהגישו  

עם   שיחות  פי  ועל  משפטי  ייעוץ  פי  על  כי  לומר  רוצה  אני  ודניאלה.  בתשי  גייל,  המועצה  חברות 

מיום   המועצה  מליאת  ועמדתי.  לשיטתי  וגם  הפנים,  את    15.1.2025משרד  וכדין  כדת  אישרה 

התקציב גזבר העירייה הגיש את ספר התקציב. את טיוטת התקציב. היא נדונה בוועדת הכספים.  

גזבר העירייה נכח, בדיון במליאה לתקציב. והגשת התקציב הייתה על דעתו ועל פי הנחייתו וניתן  

לנסות להתפלפל זה מה שרציתם   ניתן בהחלט  גם כתבתנו את זה כהודעה לבית המשפט  בהחלט 

לעשות זה בסדר ואני בחרתי להיות חכם ולא להיות צודק. והודעתי לבית המשפט שחבל לגזול את  

המשפט   בית  של  היקר  לאשרור  הזמן  פעם  עוד  חוזר  אני  לאשרור  דיון  לקיים  מוכן  אני  מילא 

במליאה הזאת לאשרור התקציב וגם של תקציב הפיתוח. ברשותכם. אני מבקש לאשר את חוות  

  2025דעת הגזבר כפי שהונחה והוגשה לכם שמדברת על כך הודעת גזבר רשות איתנה הצעת תקציב 

הריני לאשר כי תקציב המוצע מאוזן, וכי הוא בר ביצוע בהתחשב בהכנסות הכלולות בו ובהכנסות  

רוצה   אני  אסף?  של  המכתב  בעד  מי  אפרים.  אסף  כספים.  שנת  לאותה  שקדמו  בשנים  העירייה 

לך. אני אתן לך      צריך להסביר. יהיה  לאשר. על מה הלכתם? על זה שהוא לא הגיש. אני מבקש. לא

לדבר. אתן לך לדבר. היה הליך תלכו לבית משפט תגידו שאין. בסדר אני רוצה להצביע על זה יפה.  

אני מבקש. מאה אחוז. תצחקי. הכל בסדר. לא  למה אם אני לא יאשר תגידו לי למה לא אישרת?

   מתעסק איתכם. 

 לאשר במסגרת אישור התקציב. לאור חוות הדעת.   :עו"ד עידן למדן
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 1חברים המסמך הוגש כדת וכדין אני מבקש לאשר את המכתב   :ראש העיר-מר איציק רוכברגר
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נגד. מי נמנע     שקיבלנו את המכתב של גזבר העירייה מי בעד? מאה אחוז. הכל בסדר. תשעה מי 

אתה לא משתתף או קי. שתיים נגד. בסדר גמור הכל בסדר. זה לא זה גברת איתך אני רוצה להיות  

 מדויק.  

 2025אישור חוו"ד הגזבר ברשות איתנה תקציב   החלטה:. 1

 (: איציק רוכברגר, ענת לין, לירון בלומנר, יעקב קורצקי, עופר קליך, מוטי גינדי, 9) בעד

 עידן למדן, נאוה פרס, הדר שוייצר               

 (: קרן ברנדס מקסימוב, דן רוק 2נמנע )

 (: גייל שורש, דניאלה רון יעקובי, אהד בלייר 3לא השתתפו ) 

  

 5  גם על זה שקיבלנו את המכתב?  מר דן רוק:

 6 

 2025אישור תקציב שוטף . 2
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 8כן. אתה נמנע על זה בסדר. הכל בסדר. חברים אני חוזר שוב.   :ראש העיר-מר איציק רוכברגר
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בשלב   שעזבה  דניאלה  למעט  הזאת  בישיבה  השתתפתם  כולכם  שעות.  וחצי  שש  נדון  התקציב 

עשרה   אחד  כזה  משהו  עשרה  שתים  בסביבות  לי  נדמה  כן.  תב"רים  אה.  נדמה  בסביבות  מסוים 

  וחצי נכון? 

 עזבתי בשלב מסוים. כן.    :עו"ד דניאלה רון יעקבי

אתם אישרתם את המשך למעט אבל כולם השתתפו בישיבה.     :ראש העיר-מר איציק רוכברגר

הישיבה השתתפתם בהצבעה. ולכן מה שאנחנו מבקשים היום זה לאשרר את התקציב כפי שרשום  

 בסדר היום. התייחסויות.  

אני רוצה קודם כל בבקשה להתייחס לדברים שאמרת בפתח הדברים      : עו"ד דניאלה רון יעקבי

שהם לא ר ק שלא מדויקים הם פשוט חוטאים לאמת בצורה שאני חושבת שחשוב מאוד התושבות  

הצעת   לאישור  התקציב.  לאישור  ישיבה  הייתה  כאן.  קרה  מה  יבינו  השרון  רמת  של  והתושבים 

מאפשרים   אינם  שבעצם  חמורים  פגמים  בו  נפלו  המועצה  לישיבת  שהובא  כמו  החומר  התקציב. 

להצביע על התקציב לצורך העניין הפקודה דורשת באופן מפורש שהתקציב תצורף חוות דעת של  
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 1הגזבר שאומרת שהתקציב הוא בר ביצוע ומרוסן. ושכל שינוי שעושים בתקציב גם לזה תינתן חוות  
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דעת בדיוק באותו אופן. חשוב לציין שאנחנו לאורך כל הדרך בזמן אמת התרענו וחזרנו והתרענו  

ואמרנו כי לאף אחד לא היה פה רצון להיגרר להליכים משפטיים. ה רצון של כולנו היה לאשר את  

התקציב בישיבה חגיגית בצורה כמו שצריך ובהתאם לחוק זה אנחנו יושבות פה כולנו אפשר עד  

שלטון החוק   בסוף את  עיננו  לנגד  נראה  כולנו  אני מצפה  ולקואליציה  לאופוזיציה  מחר להתחלק 

 מנהל תקין והדברים יהיו לא 

קורצקי יעקב  על מה      :מר  לה  אני אראה  תיכף  צריך.  אני  מדברת.  השטויות שהיא  אותי  מעניין 

 תושבי רמת השרון צריכים לבזבז. תדבר. אני  

 יש פה יותר אוויר שאתה לא בחדר הכל. עכשיו.    : עו"ד דניאלה רון יעקבי

 למה את מדברת ככה? למה דיבור כזה? לא. הוא אומר.   :ראש העיר-מר איציק רוכברגר

 יש לי זכות דיבור. נתת לי לדבר והבן אדם.    : עו"ד דניאלה רון יעקבי

 דברי אל תנבלי את הפה. את אמרת לו יש יותר אוויר מהחדר.  :ראש העיר-מר איציק רוכברגר

 כל אחד שיוצא מהחדר יש יותר אוויר.    : עו"ד דניאלה רון יעקבי

 אמירה גזענית את צריכה להתבייש באמירה.    :מר יעקב קורצקי

 אני לא מתביישת.    : עו"ד דניאלה רון יעקבי

 היא מדברת שטויות.   :ראש העיר-מר איציק רוכברגר

 אני מדברת שטויות אני אגיד לך למה אני מדברת שטויות.   : עו"ד דניאלה רון יעקבי

 אני לא מדברת איתך דיברתי איתה.   :ראש העיר-מר איציק רוכברגר

דעת    : עו"ד דניאלה רון יעקבי חוות  צורפה  שלא  מהותי  ומאוד  חשוב  מאוד  הזה  לסיפור  מעבר 

הגזבר והתרענו בזמן אמת היו חסרים חומרים נוספים שהפקודה דורשת לצרף אותם והם לא היו  

שאנחנו   לפני  צריכים  שכולנו  חושבת  ואני  אמת  בזמן  התרענו  זה  על  וגם  הזאת  מהישיבה  חלק 

שליחי   כאן  אנחנו  שלנו.  החובה  זה  מצביעים.  אנחנו  מה  על  להבין  נמנעים  נגד,  בעד,  יד  מרימים 

ציבור, שומרי סף ואם אנחנו לא עושים את זה אנחנו חוטאות וחוטאים לתפקיד שלנו. לתאר את  

הדבר הזה כתקלה טכנית מר רוכברגר זה כמעט כמו להגיד שאתה היית באונס לא יכולת להיות  

 ראש עיר בשנים האחרונות. לא. חוק ודין זה לא תקלה טכנית. זה פגמים חמורים.  

 שמעתי בסדר. אל תדברי בפאתוס.   :ראש העיר-מר איציק רוכברגר

 זה לא פאתוס.    : עו"ד דניאלה רון יעקבי

 אמרת פעמיים. כן. זה תקלה טכנית בדיוק ככה.   :ראש העיר-מר איציק רוכברגר
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בחירה    : עו"ד דניאלה רון יעקבי הייתה  לא  התוצאות.  היו  ומה  הזאת  לעתירה  נתן  משפט   1בית 
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המלצה חמה מאוד היועץ המשפטי של העירייה לקיים את הישיבה הזאת ובסדר להגיד גם טעינו  

 עם פחות יהירות ופחות זלזול כל הדבר הזה היה נחסך מכולנו.  

 את צודקת.   :ראש העיר-מר איציק רוכברגר

 זה הכל.    : עו"ד דניאלה רון יעקבי

 מישהו רוצה עוד להתייחס?   :ראש העיר-מר איציק רוכברגר

 רק שאלה. איך אנחנו   :גב' קרן ברנדס מקסימוב

זה   :ראש העיר-מר איציק רוכברגר על  ישבנו  תתייחסו.  להתייחס  מה  לכם  יש  אם  מאשררים. 

 שש וחצי שעות.   

 הערות שהיו פעם קודמת לא עדיין    :מר אהד בלייר

 הבאנו את זה אז איז.    :גב' פרח מלך

 לא. לא.    :מר אהד בלייר

 שש שעות מתוך.   :עו"ד גייל שורש

 איך אפשר?   :ראש העיר-מר איציק רוכברגר

 ישיבת התקציב.   מר דן רוק:

 לא הדרישה  הייתה לקיים ישיבה נוספת. מה לעשות.   :ראש העיר-מר איציק רוכברגר

 זה דיון על התקציב או על הפרוטוקול של פעם שעברה.   :גב' קרן ברנדס מקסימוב

 לא פרוטוקול עכשיו. עכשיו אנחנו מדברים רק על התקציב.  :ראש העיר-מר איציק רוכברגר

היו דברים שלא אמרת עדכון תקציב לפעם הבאה. למשל תוספת לתנועות נוער    :מר אהד בלייר

 הייתה לתקציב הזה.  

  לעדכון. מאתיים חמישים מאתיים חמישים? 25לא. תקציב   : מר אסף אפרים

 לא עדכון. זה היה תקציב היה מאתיים חמישים תקציב הזה    :מר אהד בלייר

 נכון. ואמרנו.    : מר אסף אפרים

 מאתיים חמישים אלף.   2025נכון. בתמיכות לא הגדלנו את התמיכות.   :גב' פרח מלך

 אתם רוצים נחזור להקלטה? מאתיים חמישים אלף.    :מר אהד בלייר

 .  2025ל  :גב' פרח מלך

.  2025אישרנו את התקציב מאתיים חמישים אלף לתקציב של   :ראש העיר-מר איציק רוכברגר

 רשום מה שאני מדבר. מה. אישרנו את זה.   2025אישרנו את זה לתקציב 
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 מחשבת ישראל אתה אמרת זה בסיס לתקציב אין את זה בבסיס התקציב. כסף  

 קחי את הזמן תעירי מה שאת רוצה.   :ראש העיר-מר איציק רוכברגר

 לא. אני שואלת.   :עו"ד גייל שורש

  אתה סיימת סליחה?  :ראש העיר-מר איציק רוכברגר

 לא. אני רוצה להבין.    :מר אהד בלייר

 כן אמרתי כן.   :ראש העיר-מר איציק רוכברגר

בפעם    :מר אהד בלייר העלנו  לעדכונים.  לא  עצמו.  לתקציב  שנכנסו  הדברים  כל  על  נעבור  בוא 

הקודמת הם התחלקו לשניים. דברים שנכנסים באופן מידי לתקציב. היו דברים שלא ידעתם לתת  

 בואו נעבור כי הם צריכים להיכנס.  

 התב"רים אנחנו עושים בנפרד?  :גב' קרן ברנדס מקסימוב

 כן.  :ראש העיר-מר איציק רוכברגר

של    :גב' פרח מלך מתקציב  יורד  זה  מידי  אמרנו  שקל  אלף  ארבעים  החטופים  במטה  תמיכה 

מאתיים   בצופים  לתמיכה  הגדלה  צופים  שם.  שהיה  הראשון  לאירוע  נתתי  כבר  מנכ"ל  פעולות 

 חמישים עשרים וחמש. מאתיים חמישים עשרים ושש.  

 עשרים ושש לא רלוונטי.   מר דן רוק:

 אני מקריאה מה אמרתם. לא מקריאה משהו אחר.    :גב' פרח מלך

  ?26לא מתחייבים עכשיו לתקציב   :?

 לא.    :גב' פרח מלך

 .  25 :ראש העיר-מר איציק רוכברגר

תמיכות צריך להביא נכון. כי אמרנו תקציב התמיכות עומד על איקס. על מנת    :גב' פרח מלך

שהמאתיים חמישים האלה יעברו לצופים ואמרנו את זה גם בישיבה הקודמת. צריך לדעת מאיפה  

 זה יורד. זה לא היה החלטה. זה רשום.  

 נכנס אתם לוקחים את זה עליכם לברר מאיפה זה יורד.   :מר אהד בלייר

צריך    :גב' פרח מלך אתה  מאשרים  שאנחנו  אחרי  התכנסה.  לא  עוד  תמיכות  ועדת  בסדר. 

 להבין.  

 זה לא מוועדות תמיכות.    :מר אהד בלייר

  מאיפה זה יורד?  :גב' פרח מלך
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 1 אני לא יודע.   :מר אהד בלייר

 2מה אני לא תומכת בצופים? אני רוצה להסביר לך. תנועות נוער נתמכות על ידי    :גב' פרח מלך
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אנחנו   לתמיכות.  תקציב  לי  יש  מהעירייה.  נתמך  זה  אבל  שלא.  לי  אומר  אתה  אם  גם  העירייה. 

 אמרנו.  

 שבע מאות חמישים אפילו יותר.    :מר אהד בלייר

 אנחנו אישרנו הגדלה מאתיים חמישים אלף.   :ראש העיר-מר איציק רוכברגר

 בסעיף של התמיכות.    :גב' פרח מלך

 אישרנו מה הבעיה לא מבין.   :ראש העיר-מר איציק רוכברגר

 נכון בתוך התמיכות.    :גב' פרח מלך

 מה זה משנה.   :ראש העיר-מר איציק רוכברגר

 למה לא מאשרים את זה אם יורד צריכים לאשר מאיפה זה יורד.  :גב' קרן ברנדס מקסימוב

 ברור. זה יבוא בוועדת תמיכות אנחנו נראה לכם מאיפה הורדנו.    :גב' פרח מלך

 זה כבר צבוע לצופים?   : עו"ד דניאלה רון יעקבי

 זה יהיה צבוע. תנועות נוער בסדר.   :גב' פרח מלך

 בסדר הלאה. תמשיכי.   :ראש העיר-מר איציק רוכברגר

קיזוז שעות הוראה בחטיבות ביניים טופל כבר. זה גדל משלוש מאות חמישים    :גב' פרח מלך

עירוני   אקולוג  הפעולות.  של  הפנימי  התקציב  בתוך  נוספים  אלף  מאה  חמישים.  מאות  לארבע 

לנו תב"ר של מיליון   יש  יורד מתב"ר של איכות הסביבה  זה  מאתיים אלף שקל איכות הסביבה. 

יהיה עדכון תקציב. אמרנו בעדכון תקציב מיליון   זה  אגודת הספורט  לוקחים משם.  שקל. אנחנו 

כן בעדכון.   גם  תוספת שלושים אלף שקל.  שקל. מיליון שש מאות סליחה. תקציב מעמד האישה 

מה? שקל.  למיליון  הגדלה  תורנית  תרבות  שקל.  אלף  חמישים  למצטיינים  של   מלוות  בעדכון  זה 

  הרבעון אמרנו. חציון סליחה. תרבות תורנית זה מוטי העלה להגדיל מחצי מיליון למיליון שקל.  

 לא היה בדיון.   :עו"ד עידן למדן

 מוטי העלה את זה סליחה. חברים אני כותבת הכל. סליחה.    :גב' פרח מלך

   לא הייתה הצבעה.   :ראש העיר-מר איציק רוכברגר

 לא הייתה הצבעה זה לא אושר.  :עו"ד עידן למדן

 לא הייתה הצבעה. הלאה.   :ראש העיר-מר איציק רוכברגר

 מוטי כן דיבר על זה אני כתבתי אני לא המצאתי את זה.   :גב' פרח מלך
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 1  מתי אמרנו שמעבירים את זה? :ראש העיר-מר איציק רוכברגר
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 עכשיו זה יעלה. יעלה להצבעה.    : מר יעקב קורצקי

 מוטי העלית את זה וזה יעלה בעדכון. זה נכון. הלאה.   :ראש העיר-מר איציק רוכברגר

 צרכים מיוחדים מאתיים חמישים אלף שקל. בחינוך.    :גב' פרח מלך

 ארבע מאות חמישים בתרבות.  :גב' קרן ברנדס מקסימוב

מעמד    :גב' פרח מלך למאה.  מחמישים  הגדלה  בינלאומיים  קשרים  אלף.  חמישים  וטרינר 

ביטוח תאונות אישיות לתלמידי חוגים אמרנו בכפוף לחוות דעת של   האישה שלושים אלף שקל. 

יועץ ביטוחי. ומרכז צעירים וקהילה גאה ארבעים אלף שקל שביקשה דניאלה אנחנו בעצם הישיבה  

כל   זה  הוזכר.  זה  תוספת  היה  ולא  חברתיים  שירותים  אגף  מנהלת  של  הדעת  חוות  את  קיבלה 

   הרשימה שהייתה.  

 חסר פה מאתיים חמישים אלף לתרבות תורנית.   :עו"ד עידן למדן

מחדש    : עו"ד דניאלה רון יעקבי מה  זה  התכתבות  לי  יש  ינואר  בתחילת  כתבתי  בהתכתבויות 

 שהייתה אמור להביא. גינה.  

אמרתי    :גב' פרח מלך שצ"פ  זה  אותם  שהסרתי  וכיסאות  שולחנות  שם  היו  גינה.  הייתה  לא 

גינון. או קי. זה אחד מהתוכניות שלי לעשות א   שאני יעשה גינה. בשטח הזה אמרתי שאני יעשה 

 תזה אני כבר העברתי את זה. 

 יש שם מול.    : מר יעקב קורצקי

 בסדר נעשה את זה.    :ראש העיר-מר איציק רוכברגר

 זה יהיה. אמרתי זה יהיה אני עומדת מאחורי הדברים שלי.    :גב' פרח מלך

   אמרנו שאנחנו עושים עדכון תקציב לא רשמנו את זה? :ראש העיר-מר איציק רוכברגר

 בסדר לא רשום פה.   :עו"ד עידן למדן

 שדרוג גינות ציבוריות אין בעיה.    :גב' פרח מלך

   בפרוטוקול גם.   :ראש העיר-מר איציק רוכברגר

 היא לא הקריאה את זה.   :עו"ד עידן למדן

 זה חלק מהגינון.    : מר יעקב קורצקי

   פרח היה משהו של מאתיים חמישים אלף   :ראש העיר-מר איציק רוכברגר

 מאתיים חמישים אלף תרבות תורנית.   :עו"ד עידן למדן

 אמרנו בעדכון תקציב. עוד התייחסויות בינתיים.   :ראש העיר-מר איציק רוכברגר
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 1    ייעודים ליברליות?  :גב' פרח מלך
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 כן.  :עו"ד עידן למדן

 מאתיים חמישים אבל זה רק בעדכון.    :גב' פרח מלך

  בעדכון מאה אחוז.   :ראש העיר-מר איציק רוכברגר

 אני לא הבנתי כלום סליחה אני מצטער.   :מר גיא קלנר

  באת באיחור איך תבין.    :גב' פרח מלך

של   :מר גיא קלנר הסיסטמה  את  הבנתי  לא  אני  אבל  עלי  לוקח  באיחור  שהגעתי  מצטער  אני 

 הישיבה קופי פייסט למה שהיה בפעם הקודמת נכנסים שינויים במסגרת הישיבה  הישיבה.  

כן. הייתה ה ערה של אוהד לעניין של תקציב תנועת נוער שלא   :ראש העיר-מר איציק רוכברגר

  מצא את זה הסברנו לו.  

איפה לא מצא? הרבה דברים לא מצאו אני היום חיפשתי את פרח דיברתי עם פני   :מר גיא קלנר

 הכנסנו שורה של שינויים כולל צופים שהכנסנו.  

 אבל הסברנו.    :גב' פרח מלך

 הסברנו.   :ראש העיר-מר איציק רוכברגר

  עברנו סעיף סעיף.    :גב' פרח מלך

 התשובה שנתת עכשיו זה לא התשובה שנתת קודם זה ההבדל.   :מר גיא קלנר

  מה זאת אומרת מה לא ניתן?   :גב' פרח מלך

במסגרת   :מר גיא קלנר הישיבה  במסגרת  שהוסכמו  ותב"ר  שוטפים  סעיפים  של  שורה  פה  יש 

 מהלכים שסגרנו לפני הישיבה בסדר.  

  לגבי הדברים אבל גיא. אני אסביר.    :גב' פרח מלך

מה לעשות זאת האמת. פוסטים שכולם עשו הכל. זה לא היה ככה. היו פה שורה   :מר גיא קלנר

 של נושאים  

 עכשיו אנחנו יודעים מי בקואליציה ומי באופוזיציה.   :עו"ד גייל שורש

  לא רלוונטי.   :ראש העיר-מר איציק רוכברגר

ראיתי שאת מתהדרת בכל מיני דברים שקשורים לקואליציה ואופוזיציה. את כל   :מר גיא קלנר

 הנושאים.  

בחמישי    :גב' פרח מלך שהגשנו  חומרים  ה  את  לקחנו  בעצם  אנחנו  לך.  לענות  רגע  רוצה  אני 

לינואר והעברנו בדיוק את אותו דבר. הייתה שאלה של קרן אמרה חברים אנחנו במסגרת של שש  
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לגבי סעיפים מסוימים שאמרנו   נכון? וחלק במהלך השנה. אז נשאלתי  תקציב ברבעון או בחציון 

לטובת    ₪ אלף  ארבעים  ביקשת  שאתה  משהו  העניין  לצורך  כמו  הנוכחי  התקציב  בתוך  שיכללו 

  החטופים. אמרתי הרי היה אירוע הוא לא נולד מהשמיים. 

 אני יודע הם גם אמרו שנתתם. נכון.   :מר גיא קלנר

עכשיו    : מר יעקב קורצקי יש  הצופים  של  אלף  חמישים  חמישים    25מאתיים  מאתיים 

 זה מה שסוכם.   26ומאתיים חמישים ל

  זה מה שסגרנו. הקראתי את כל הרשימה. אתה רוצה שאחזור עליה?  :גב' פרח מלך

 אחר כך ה תב"רים. חברים עוד התייחסויות בבקשה.   :ראש העיר-מר איציק רוכברגר

 מה עם מאתיים חמישים אלף ערכים דמוקרטים?   :?

 אמרנו בעדכון.   :ראש העיר-מר איציק רוכברגר

יש לי שאלה פרוצדורלית פרח בהקשר של הצבעות. בפעם הקודמת היה   :גב' קרן ברנדס מקסימוב

 תהליך שבו עלה סעיף  

 רק בתב"רים.    :גב' פרח מלך

 איציק שם נגיד הצעה נגדית.  :גב' קרן ברנדס מקסימוב

 אנחנו לא שם עכשיו.   :ראש העיר-מר איציק רוכברגר

אני מבינה שאנחנו לא שם הצבענו אם אנחנו מביאים כל מה שקורה פה   :גב' קרן ברנדס מקסימוב

 זה לא בדיוק נכון. זה חוטא למה שהיה בפעם שעברה.  

 למה זה מאשרר את מה שהיה בפעם שעברה אחד לאחד.   :ראש העיר-מר איציק רוכברגר

 זה מה ששאלתי.    :מר אהד בלייר

זה   :ראש העיר-מר איציק רוכברגר את  ראה  לא  אוהד  כי  לא  צודקת.  את  צודקת.  את  נכון. 

 והעיר את ההערה ובצדק.  

  בתקציב כמו שהגישו לנו עכשיו שינויים.    :מר אהד בלייר

 חסרים המון דברים.   :מר גיא קלנר

  הסברנו.   :ראש העיר-מר איציק רוכברגר

 גם אני שאלתי.   :מר גיא קלנר

 אנחנו מאשררים את מה שהיה   :ראש העיר-מר איציק רוכברגר

 כל התהליך שהיה.   :גב' קרן ברנדס מקסימוב
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חברים אני מבקש לאשרר את התקציב כפי שנדון בחמש עשרה   :ראש העיר-מר איציק רוכברגר

         לראשון מי בעד? אה. סכום. על סך שש מאות ושלוש מיליון שמונה מאות ושלוש  

אבל זה לא כולל את מה שהקראתי. שש מאות ושלוש. תיכף אני אוסיף את זה.    :גב' פרח מלך

 אני הטעיתי אותך. זה חלק מהתקציב.  

תוסיפי רק שנייה. את המספר תיכף אני אגיד עם התוספות לא   :ראש העיר-מר איציק רוכברגר

 הכללנו א תזה תגידי כמה זה צריך להיות.  

 זה בעצם מהתקציב.    :גב' פרח מלך

 חברים.   :ראש העיר-מר איציק רוכברגר

שאלה פרוצדורלית איך מתעדפים את כל הסעיפים האלה שחונים כרגע אז סעיף   :עו"ד גייל שורש

 שאר יתרה ברבעון.  ידוחות כספיים של הרבעון. איך מתעדפים מה מכל הדברים האלה אם י 

לא. אני אמרתי בפגישה הישיבה הקודמת אמרתי במפורש זה   :ראש העיר-מר איציק רוכברגר

היה על רקע של איך תוסיף את התקציב אתה שאלת גם דניאלה שאלה על הדבר הזה אנחנו נצטרך  

 ברבעון לגייס כסף כדי שיהיה תעדוף לכל הפעילות שאתם רציתם. 

   את סעיף התקציב כדי לתת מענה כל הדברים.  ל  רגע שאני יבין. אנחנו נגדי :עו"ד גייל שורש

לא חלק יהיו מתוך התקציב כמו שנתתי לחטופים לצורך העניין מתוך התקציב    :גב' פרח מלך

 של פעולות מנכ"ל. בדיוק. חלק יהיו.  

 וחלק נצטרך להגדיל את התקציב כמובן.   :ראש העיר-מר איציק רוכברגר

 מה מקבל מענה ראשון או שני או שלישי.   :עו"ד גייל שורש

בעד   :ראש העיר-מר איציק רוכברגר מי  חברים.  זה.  לפי  עבודה  תוכנית  שיש  מחלקות  יש 

 לאשרר? את התקציב כפי שאמרתי על סך שש מאות ושלוש מיליון שמונה מאות ושלוש אלף?  

 עופר, יעקב.    : רן

 שניים. תודה רבה.   תשעה מי נגד? שישה. מי נמנע? :ראש העיר-מר איציק רוכברגר

 2025אישרור תקציב שוטף לשנת . 2

 
 (: איציק רוכברגר, ענת לין, לירון בלומנר, יעקב קורצקי, עופר קליך, מוטי גינדי, 9) בעד

 עידן למדן, נאוה פרס, הדר שוייצר               
 

 (: גייל שורש, דניאלה רון יעקובי, בת שבע אלקובי, קרן ברנדס מקסימוב, אהד בלייר,      6נגד )
 דן רוק              

 (: סין דהן, גיא קלנר 2נמנע )
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 2025. תקן ומצבת כוח אדם לשנת 3

 1כנ"ל דנו על זה קיימנו    2025תקן ומצבת כוח אדם לשנת  הנושא   :ראש העיר-מר איציק רוכברגר

2 

3 

4 

5 

6 

7 

8 

9 

10 

11 

12 

13 

ושתיים   מאות  שלוש  אלף  מול  תקנים  ואחד  חמישים  מאות  שלוש  באלף  מדובר  בגדול  אני  דיון. 

 תקנים.  

 הרוב הן תומכות הוראה ומורים.    :גב' פרח מלך

 דיברנו על זה גם כן. מי בעד? רגע.   :ראש העיר-מר איציק רוכברגר

 אחד עשרה בעד.   :גב' פרח מלך

 מי נגד? שלושה. נמנעים. שלושה תודה.   :ראש העיר-מר איציק רוכברגר

 

 2025אישור תקן ומצבת כוח אדם לשנת  .3

 (: איציק רוכברגר, ענת לין, לירון בלומנר, יעקב קורצקי, עופר קליך, 9) בעד(: 11)בעד 

 מוטי גינדי, עידן למדן, נאוה פרס, הדר שוייצר, גייל שורש, בת שבע אלקובי                 

 (:    קרן מקסימוב ברנדס, אהד בלייר, דן רוק 3נגד )

 (: דניאלה רון יעקובי, גיא קלנר, סיון דהן  3נמנע )

 

 

 2025. אישור תקציב נדרש כרזרבה לרשות איתנה לשנת 4

איתנה.   :ראש העיר-מר איציק רוכברגר לרשות  אחוז  כלל  בדרך  זה  כרזרבה  נדרש  תקציב 

בעד? מי  מאות.  תשע  שלושים  מיליון  שישה  זה  שמתבקשת.  הכל.   פרוצדורה  אישרנו  זה  את  גם 

 כמה. עשרה אחד עשרה. מי נגד? שניים. נמנעים ארבעה. או קי. תודה רבה. התקציב הרגיל אושר.  

 

 2025אישור תקציב נדרש כרזרבה לרשות איתנה לשנת . 4

 (: איציק רוכברגר, ענת לין, לירון בלומנר, יעקב קורצקי, עופר קליך, 11)בעד 

 מוטי גינדי, עידן למדן, נאוה פרס, הדר שוייצר, גיא קלנר, סיון דהן                  

 (:    בת שבע אלקובי, גייל שורש 3נגד )

 , דניאלה רון יעקובי (: קרן מקסימוב ברנדס, אהד בלייר, דן רוק 3נמנע )
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 1 

   2025אישור תקציב פיתוח לשנת  .5

 עדכוני תב"רים  5.1     

 2025תב"רים חדשים לשנת  5.2     

 2 

לשנת   :ראש העיר-מר איציק רוכברגר פיתוח  חמישים    2025תקציב  של  סך  על  תב"ר   3עדכוני 

4 
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24 

25 

 ושתיים מיליון חמש מאות ארבעים ושמונה.  

 זה היה החלק שלא עברנו עליו.   :עו"ד גייל שורש

רק להגיד את המספרים. שש מאות ארבעים ושמונה. למה לא   :ראש העיר-מר איציק רוכברגר

  עברנו? תב"רים עברנו הכל. שמה?

 יהודה אתה זוכר.   :גב' קרן ברנדס מקסימוב

את   :ראש העיר-מר איציק רוכברגר קיבלנו  לא  והצבענו  הייתה  והצבענו  התב"ר  את  קיימנו 

את   ואישרנו  קיבלנו  ולא  זה  על  קיבלנו אותם הצבענו  ולא  נושאים  גייל העלתה  לי  נדמה  העמדה 

התב"ר את עדכון התב"רים על חמישים ושתיים חמש מאות ארבעים ושמונה שש מאות ארבעים  

 ושמונה. זה מה שהיה אמת או לא?  

 היה את עדכון תב"ר קיימים זה סיימנו.    :מר אהד בלייר

 עברנו אחד אחד.  מר דן רוק:

 על זה אני מדבר.   :ראש העיר-מר איציק רוכברגר

 את זה אפשר לאשרר.    :מר אהד בלייר

 בוא נעבור.   :ראש העיר-מר איציק רוכברגר

 על התב"רים החדשים.    :מר אהד בלייר

אני הוספתי בעדכוני תב"רים אני שאלתי האם מעדכנים את התב"רים של חיזוק   :עו"ד גייל שורש

 ומיגון מוסדות חינוך? אמרת לא נדון בזה עכשיו  

  למה אני צריכה לעדכן אם יש לי כסף בכל תב"ר?  :גב' פרח מלך

  למה צריך לעדכן? :ראש העיר-מר איציק רוכברגר

 אין לך כסף.   :עו"ד גייל שורש

מאיפה את יודעת שאין לי כסף? יש ארבעה מש"ח. למה את אומרת כרגע התכנון      :גב' פרח מלך

 עומד על מיליון וחצי. ויש ארבעה מיליון שקל בתב"ר.  
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 1 אני שואלת האם יש תוכנית להמשיך את תוכנית של חיזוק?  :עו"ד גייל שורש
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 כן. אמרנו את זה.   :ראש העיר-מר איציק רוכברגר

 קלמן בוודאי שכן. היה על זה שיח. בוודאי.   :גב' פרח מלך

רוכברגר איציק  העיר-מר  חברה    :ראש  עם  המבנים  את  לחזק  רוצים  שאנחנו  זה.  על  דיברנו  גם 

 מסוימת.  

 נכון.    :גב' פרח מלך

 לא על זה. את זה פרח נתנה לנו דיווח. אני מדברת על התוכנית   :עו"ד גייל שורש

כן. יש כסף בתב"ר ארבע מש"ח בכל תב"ר ושלושה וחצי מיליון אם אני זוכרת נכון      :גב' פרח מלך

 והתכנון עולה מיליון וחצי.  

  נכון.   :ראש העיר-מר איציק רוכברגר

 כן. הם אמרו א תזה.   :מר גיא קלנר

מאות  :ראש העיר-מר איציק רוכברגר חמש  ושתיים  חמישים  על  בבקשה  תב"רים  עדכון 

 ארבעים ושמונה שש מאות ארבעים ושמונה מי בעד העדכון? תשעה. מי נגד? נמנעים. שמונה. 

 אישור עדכוני תב"רים   5.1

 (:   איציק רוכברגר, ענת לין, לירון בלומנר, יעקב קורצקי, עופר קליך, 9)בעד 

 מוטי גינדי, עידן למדן, נאוה פרס, הדר שוייצר, גיא קלנר, סיון דהן                  

 (:   בת שבע אלקובי, גייל שורש, דניאלה רון יעקובי,  קרן מקסימוב ברנדס, 8נגד )

 אהד בלייר, דן רוק ,  גיא קלנר, סיון דהן               

 

 14 

 15גם על זה קיימנו את הדיון. והסכום    25תב"רים חדשים לשנת      :ראש העיר-מר איציק רוכברגר
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19 

20 

21 

22 

ושש   עשרים  מאתיים  מיליון  ושתיים  תשעים  ושש  עשרים  מאתיים  מיליון  ושתיים  תשעים  הוא 

 אלף. כן.  

אותה   :גב' קרן ברנדס מקסימוב נפתח  הבאה  המועצה  שבישיבת  ואמרנו  הסתיים  לא  הדיון  פה 

 בנושא הזה פשוט אפשר לראות ב פרוטוקול. כי היו תב"רים שרצינו להציע, אמרת אחד בלילה.  

רוכברגר איציק  העיר-מר  את    :ראש  לי  תן  סליחה.  רגע.  סליחה  הסוף.  עד  המשכנו  אנחנו  לא. 

 הפרוטוקול.  

 הפרוטוקול הגדול?  ני איפה הפרוטוקול?אפ  :גב' פרח מלך
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טוב.  :ראש העיר-מר איציק רוכברגר הגיע.  לא  אה.  עצמה.  הישיבה  של  הכספים.  בוועדת   1לא 
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 בסדר. מדבר בינתיים דברו. כן. 

צריך    :מר אהד בלייר תב"רים  כמה  יש  תב"ר  זה  אחד.  על  להוסיף  שרצינו  תב"רים  מספר  היו 

 לחזק נושא של מגוונים תב"ר של שמונה מאות אלף להוסיף מרכז חדש בנווה גן שצריך  

 נתנו תוספות.   :ראש העיר-מר איציק רוכברגר

 דיברנו על זה.   :גב' פרח מלך

 סליחה. על קומה בנווה בקריית צעירים. דיברנו על זה. דיברנו  :ראש העיר-מר איציק רוכברגר

הוא מדבר על בית ספר דורון. הוא טוען שאנחנו אפשרנו חדרים הם רוצים להכשיר      :גב' פרח מלך

 שאנחנו גם נממן את למשל את חדר.  

 זה לא שאת מממנת.   :מר אהד בלייר

 לא. אני לא.    :גב' פרח מלך

 כמו שמממנת את מרכז ספורט    :מר אהד בלייר

 זה לא אותו דבר. זה ממש לא אותו דבר.   :גב' פרח מלך

  למה?  :מר אהד בלייר

ככה. כי לעשות את הפעילות לעומת אולם ספורט שמשמש את בית הספר זה עולם    :גב' פרח מלך

 אחר. 

 מה זה קשור.   :מר אהד בלייר

 זה אותם ילדים.   מר דן רוק:

 אותם ילדים אחר צהריים. אותם אנשים.   :מר אהד בלייר

 זה עלה בוועדת הכספים הנושא הזה?   :ראש העיר-מר איציק רוכברגר

 לא.    :גב' פרח מלך

  שנייה רגע. אני שואל. זה עלה בוועדת כספים? מה כתוב?  :ראש העיר-מר איציק רוכברגר

זה בכלל לא רלוונטי להגיד אם זה עלה בוועדת ה כספים. אם אתם רוצים אפשר      :מר אהד בלייר

 לעשות כספים.  

 רוצה שאני אמצא את זה?    :גב' פרח מלך

 כן. בינתיים דבר זה בסדר.   :ראש העיר-מר איציק רוכברגר

 יש תב"ר נוסף של    :מר אהד בלייר

 רגע. תן לי לרשום. כן.   :ראש העיר-מר איציק רוכברגר
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 1 נווה גן אולם ספורט הוא משמש גם.  :גב' קרן ברנדס מקסימוב
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 מתנ"ס    :מר אהד בלייר

 שמונה מאות?  כמה כסף שם? :ראש העיר-מר איציק רוכברגר

 כן.    :מר אהד בלייר

 אגב זה לפי שאלי מעלה.   :גב' קרן ברנדס מקסימוב

 הכל בסדר.   :ראש העיר-מר איציק רוכברגר

 בריאה שש מאות חמישים לשיפוץ שלה. תב"ר נוסף    :מר אהד בלייר

אנחנו העלנו תב"ר רצינו להציע תב"ר של תכנון של מיפוי ותכנון מתנ"ס   :גב' קרן ברנדס מקסימוב

שטחים   למצוא  השטח  של  מיפוי  כמובן  דורש  רחוק.  שהוא  אלון  את  יש  היום  שאין  הדר  ברובע 

כי   הזמן.  את  לזה  להקדיש  שצריך  חושבת  אני  אבל  פשוט  לא  שזה  יודעת  אני  רלוונטיים  חומים 

 המקום הזה הוא הרובע אחד הגדולים השני או הראשון והוא זה מגרש מאוד.  

לזה  :ראש העיר-מר איציק רוכברגר מסודרת  והצעה  רעיון  מסודרת  הצעה  שתביאי  מציע  אני 

שהרשות אנחנו צריכים לקיים דיון לגבי הקמה של מתחם נוסף. תגידי פחות או יותר מה זה צריך  

 עלויות ונקיים על זה ואם כן. 

 הפוך. אתם ה רשות.   :גב' קרן ברנדס מקסימוב

 אבל את חלק מהרשות.   :ראש העיר-מר איציק רוכברגר

לפרח   :גב' קרן ברנדס מקסימוב ששלחתי  לסדר  הצעה  לי  ויש  לתב"ר  הצעה  לי  יש  כל  קודם  לא. 

 בעניין הזה גם.  

 מאה אחוז.   :ראש העיר-מר איציק רוכברגר

 אבל אני אומרת תב"ר עוד לא בהקמה. תכנון.   :גב' קרן ברנדס מקסימוב

 טוב בסדר.   :ראש העיר-מר איציק רוכברגר

 יש תב"ר תכנוני. אם תחליטו שכן. אתם רוצים.    : מר אסף אפרים

 כן. תב"ר תכנוני לנושא הזה   :גב' קרן ברנדס מקסימוב

אנחנו יודעים שיש. צריך לראות מה הצורך. איפה וכו'. לא ככה   :ראש העיר-מר איציק רוכברגר

 סתם. 

 תכנון.   :גב' קרן ברנדס מקסימוב

  כמה זה? :ראש העיר-מר איציק רוכברגר
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 1אני הערכתי מיליון שקלים אבל יכול להיות שאני טועה לכאן או לכאן   :גב' קרן ברנדס מקסימוב
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 אז 

 טוב או קי הלאה.   :ראש העיר-מר איציק רוכברגר

אחרון תב"ר של חמישה מיליון לצורך בית קובי לסיים את המקום הזה שהוא    :מר אהד בלייר

 יהפוך למתנ"ס ועוד סעיף של תנועת נוער לחלק המערבי של העיר.  

 או קי. אני יענה על זה.   :ראש העיר-מר איציק רוכברגר

 יש התחייבות למשפחה. אי אפשר לעשות שם מתנ"ס    : גב' בת שבע אלקובי

 הלאה. אני יענה.   :ראש העיר-מר איציק רוכברגר

 על מגרש סינטטי בנווה גן. אמרת במרץ   מר דן רוק:

 נכון. אמרתי לך שיצאנו לסיור ואנחנו מטפלים בזה.    :גב' פרח מלך

 צריך להקצות.   :גב' קרן ברנדס מקסימוב

 לא חייבים להקצות.   :ראש העיר-מר איציק רוכברגר

 אם יש לי כסף בתב"רים.    :גב' פרח מלך

 אם יש כסף נעביר אותו.   :ראש העיר-מר איציק רוכברגר

  מאיזה תב"ר זה ירד? :גב' קרן ברנדס מקסימוב

 לא משנה אנחנו צריכים לעשות את זה   :ראש העיר-מר איציק רוכברגר

 שיפוצים.    :גב' פרח מלך

 זה לא הסינטטי.   :גב' קרן ברנדס מקסימוב

  איפה אתה מדבר? :ראש העיר-מר איציק רוכברגר

 שם. אישרנו אותו אמרת מיקום   מר דן רוק:

 לא פה זה לא בתקציב. מיקום זה לא בתקציב.   :ראש העיר-מר איציק רוכברגר

 למצוא פתרון מגרש הזה נווה גן. במרץ.   מר דן רוק:

של העירייה זה שטח של    נכון. בית ספר מגרש הזה מנוקה מחזירה אותו לידי ם  :גב' פרח מלך

  יחידות דיור. בית ספר זה היה הפתרון.  

 זה היה הפתרון. שבית ספר יצא לשיפוץ.   :מר גיא קלנר

דן שנייה. החוזה שנחתם בשטח הזה    :גב' פרח מלך בדיוק. שלוש שנים עכשיו.  זמני.  זה היה 

היה לשלוש שנים בהתניה שבית הספר מסיים את השיפוץ של אולם הספורט ושל המתנ"ס ישמש  
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 1אמרתי לך יצאנו לסיור שם ואנחנו כן נכשיר להגיד לך שזה קורה מחר    את השכונה. בגלל הצורך  

 2 אני אשקר אם אני אומר אבל זה יקרה.  

 3  למה לא להאריך את השימוש החורג? :גב' קרן ברנדס מקסימוב
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 של מה.   :ראש העיר-מר איציק רוכברגר

 של המגרש הקיים.   :גב' קרן ברנדס מקסימוב

 אי אפשר.   :ראש העיר-מר איציק רוכברגר

שיפוצים    :גב' פרח מלך מיני  כל  שנעשה  רוצים  והם  ליקויים  הרבה  יש  מלינים  הם  כל  קודם 

 שאני אומרת שחבל לבזבז את הכסף כי אני מורידה את המקום גם ככה.  

 אי אפשר להכשיר את זה.   :גב' קרן ברנדס מקסימוב

זה לא הכשרה של. זה עירייה הכל פה במאות אלפי שקלים. מה? לאחרונה כן.    :גב' פרח מלך

 לפחות זה מה שעלה מהשטח. 

 בתשי רצית משהו.   :ראש העיר-מר איציק רוכברגר

 לגבי בית הנוער שרציתם.    : גב' בת שבע אלקובי

 מורשה.   :ראש העיר-מר איציק רוכברגר

אלקובי שבע  בת  אומנות      :גב'  בשילוב  יהיה  זה  המדרשה  הקודמת  בישיבה  כבר  זה  את  ציינו 

שאנחנו רוצים הרי יש כבר שם את הנושא של היה צרי להיות שם מדרשה לאומנות. כבר היה על  

זה תב"ר היה בשלב של גרמושקה. אני אבקש שימשיך בשילוב אני מבינה שאתה רוצה לעשות שם  

 נוער מאוד חשוב.  

רוכברגר איציק  העיר-מר  יהיה    :ראש  וזה  זה  את  אמרנו  ותרבות  נוער  בית  תרבות.  בית  אמרנו 

 בתיאום. כן זה יהיה בתיאום. כן, כן. חד משמעית. אני לא פוסל. עוד הערות חברים? 

יש שם תוכנית שכבר השקיעו בה ישבתי איתם כמעט מיליון שקל. תוכנית יפה    : עו"ד נאווה פרס

  של המתחם הזה צריך לראות אותה.  

הערה לכולנו גם לנו לצורך העניין אבל גם לכולם. בסוף תקציב הוא לא מחליף   :מר גיא קלנר

גם   רלוונטי  זה  עירונית.  פרוגרמה  צרכים.  גילוי  מיפוי שטח  במסגרת  שנדרשים  תהליכים אחרים 

עירונית לצרכי ציבור. יכול להיות   יש פרוגרמה  נוער רלוונטי לכל דבר תראו  למתנ"סים גם לבתי 

שצריך לעדכן אותה יכול להיות שצריך לדייק אותה יכול להיות שצריך להכניס לה מימדים אבל  

לדעתי הדיון צריך להתחיל מהדיון מהותי ציבורי ואז בסוף לתת לו את המימד התקציבי זה לא  

להיפך. לא סוגרים בעיני את המהלך בסעיף תב"ר ואז יוצאים לכל התהליך אלא קודם מחליטים  
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 1שיש צורך. לצורך העניין אם זה פרוגרמה לצרכי ציבור אז זה פרוגרמה לצרכי ציבור. יש לדעתי גם  
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 ברובע אלון וגם ברובע הדר שטחים חומים בעבר לצרכים האלו.  

  נכון.    :גב' פרח מלך

קלנר גיא  אגב    :מר  ש חשוב  סוגיות  ומשם להמשיך את הסיפור. שתי  זה  על  להתיישב  אז אפשר 

 הדיון הקודם. הסיפור הקודם. אחד, נושא התב"ר נוסף לנושא שבט סער חמישה מיליון שקל  

 על מה?   :גב' פרח מלך

 זה בפנים אישרנו כבר.   :ראש העיר-מר איציק רוכברגר

  העברתי כבר. קיבל את הברכה של השבט. זה כבר מכשירים מקום שם.   :גב' פרח מלך

 אני מוודא זה הכל.   :מר גיא קלנר

 כן.  :ראש העיר-מר איציק רוכברגר

 מצאתי פתרון עוד חודש כבר יש להם מבנה נוסף.    :גב' פרח מלך

  יש בעיה בשידור החי בכל מקרה זה יעלה אחר כך. אנחנו מטפלים בזה.  :דובר-מר רן אהרון 

 שתיים היה פרח.  :מר גיא קלנר

מיליון   :ראש העיר-מר איציק רוכברגר זה משהו כמו חמישה  כל האופרציה  הערכנו שהמבנים 

 שקל. בינתיים המטרה היא לתת להם מבנה. אנחנו בפנים בתוך התהליך כבר.  

  יופי. טוב לשמוע.   :גב' קרן ברנדס מקסימוב

הסוגייה השנייה היה סיפור של צמצום פערי המיגון בבתי הספר. שדיברנו בתב"ר    :מר גיא קלנר

 על סעיף תקציבי לדבר הזה ואני רוצה לוודא.  

  יש לנו בתב"ר כסף. אנחנו לא צריכים.    :גב' פרח מלך

 דיברנו.   :מר גיא קלנר

  כן.    :גב' פרח מלך

 וזה מופיע.   :מר גיא קלנר

 כן. כן   :ראש העיר-מר איציק רוכברגר

  כן. לגמרי כן.   :גב' פרח מלך

 לא קשור לתוכנית פינוי בינוי הגדולה.   :מר גיא קלנר

רק ברשותכם. אז תראו חברים אני רוצה להיכנס לתשובות של   :ראש העיר-מר איציק רוכברגר

אוהד, דן וקרן. דווקא מתוך הסיום של דברי סיום של גיא ודווקא של ההערה של בתשי. לגבי בית  

קובי שם את הדברים על השולחן. זה לא תלוי בך ולא תלוי ברצון של אלי בן שם הוא להקים שם  
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 1בית זמר עברי. מוזיאון זמר עברי מותאם למקום עם כל מה שצריך הוא לא רוצה לא מתנ"ס ולא  
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משהו אחר. המבנה הזה הולך לכיוון הזה. אנחנו לקחנו כרגע הצעות של מתכננים אדריכלים לעניין  

של אלי בן שם.  אנחנו בודקים את זה אם צריך לצאת מכרז לדבר הזה וזה יצא בהתאם לבקשתו  

הנושא השני של תב"ר נווה גן מיפוי ותכנון אנחנו נצטרך לקיים על זה בדיקה אני לא יכול לעלות  

את זה כרגע זה נראה לי שלוף בלי שום שמונה מאות רגע שנייה אני לא מוריד את זה מסדר היום.  

אותם.   אומר  שאתה  לדברים  ראש  בכובד  מתייחס  אני  פנימה  בתוכנו  אנחנו  דיון  לקיים  נצטרך 

 נקיים נראה.  

בלייר לפי      :מר אהד  עשרה הדברים שאני אומר מתואמים  זה פעם קודמת בחמש  לי את  אמרת 

הנתונים שאני שנייה קיבלנו. אני יודע. אני אומר מעבר לזה התב"רים הקיימים שקיבלנו אמרתם  

גמרנו   לעבודה.  עליהם  הוצאנו  כבר  כולם  מיליון  שלושה  בהם  יש  מיליון  ארבע  וחצי  שלוש  שהם 

 אותם.   

 קודם כל יפה. כן.   :ראש העיר-מר איציק רוכברגר

 מתנ"ס במצב נוראי. לכן אני אומר דברים זה לא משהו אני אומר אותו.    :מר אהד בלייר

אלי לא אמר לי מילה על מה שאתה אומר. הוא היה אצלי לפני   :ראש העיר-מר איציק רוכברגר

 כמה ימים. 

 סיכמנו משהו. למה    :גב' פרח מלך

 סיכמנו את הדברים האלה ואתה פותח.   :ראש העיר-מר איציק רוכברגר

מבקש    :גב' פרח מלך זה  את  קיבלתם  ואתם  איתו  סיכמתי  בכל    3אני  פיתוח  ועושים  מש"ח 

   מיני מקומות נוספים אני לא מבינה למה כל הזמן.  

 מיועדת השנה ויש את הפעילויות.    :עו"ד עידן למדן

 זה לא נכון מה שאתם אומרים.   :מר אהד בלייר

 למה לא נכון?    :גב' פרח מלך

זה לא וויכוח שמענו. מה שאמרת בסדר חברים. חברים. שנייה.   :ראש העיר-מר איציק רוכברגר

 מתנ"ס זה לא מהיום.   :גב' קרן ברנדס מקסימוב

 הוא בודק.   :ראש העיר-מר איציק רוכברגר

 כבר שנים נדון שם ושנים   :גב' קרן ברנדס מקסימוב

לא יודע. אנחנו לא היינו את מעלה את זה פעם ראשונה. בסדר   :ראש העיר-מר איציק רוכברגר

 גמור.  
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 1 אין לגלגל את זה עוד פעם בין המשרדים. המשרדים עשו את העבודה.   :גב' קרן ברנדס מקסימוב
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 אני לא ראיתי שום תכנון לא הביאו אלי.   :ראש העיר-מר איציק רוכברגר

גיא   :גב' קרן ברנדס מקסימוב הזה  בהקשר  חיובית  דוגמא  נותנת  אני  לקצה.  מגיעים  אומר  אני 

שדורשים   שברור  דברים  מאוד  הרבה  על  שמדברת  הקודמת  מועצה  בישיבת  לסדר  הצעה  הגיש 

 עבודת מטה אבל עם הצהרת כוונות עקרונית.  

 מצוין.   :ראש העיר-מר איציק רוכברגר

אז גם זה מדובר על תכנון ברור שצריכים אותם צריך ללכת לעשות את   :גב' קרן ברנדס מקסימוב

  העבודה זה נכון. כמעט כל הסעיפים התקציביים.  

לדעתי פרוגרמה לצרכי ציבור לפי רבעים וזיהוי שטחים חומים והצרחות שטחים   :מר גיא קלנר

 יש עבודה כזאת.  

בסדר אני רוצה ללמוד אותה. אני רוצה שיגיע אלי. את מעלה   :ראש העיר-מר איציק רוכברגר

 את הנושא הזה פעם ראשונה. אני לא דוחה. די אוהד. תן לי.  

 מדברים ביחד  

   אי אפשר ככה. :ראש העיר-מר איציק רוכברגר

והעובדה   :גב' קרן ברנדס מקסימוב האוכלוסייה  כמות  הדר  שרובע  חושבת  אני  אבל  נכון  זה 

 שהצורך הזה ..תעדוף גבוה.  

   אני אומר לך   :ראש העיר-מר איציק רוכברגר

את   :עו"ד עידן למדן נעשה  מיקום  ובאיזה  גודל  באיזה  דבר  הוא  הדר  ברובע  שמתנ"ס  ספק  אין 

 העבודה.  

 לא. אני יודע למשל על רחוב הנוטר יש שם שטח.   :ראש העיר-מר איציק רוכברגר

 נכון.   :גב' קרן ברנדס מקסימוב

   או קי אני יודע למה היא מתכוונת. אנחנו נצטרך.   :ראש העיר-מר איציק רוכברגר

 מבנה ציבור גדול.   :עו"ד עידן למדן

את מעלה את זה פעם ראשונה לדיון. הכל בסדר. מן הראוי היה   :ראש העיר-מר איציק רוכברגר

לא הוגש בוועדת הכספים גם בסדר. דקה. נכון. את צודקת גם בוועדת הכספים יכולים לדון אם  

מעלים נושא. אבל הכל בסדר, אני לא דוחה את זה רק אני אומר דבר אחד אני מתייחס למה שאת  

אומרת כי אני חושב שזה חשוב כרגע אני לא יכול להקצות לזה אפילו מאה אלף שקל מסיבה אחת  
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 1כי אני לא יודע כמה הנושא הזה צריך להיות. אנחנו נבדוק את הנושא הזה נקיים עליו דיון רציני  
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 נראה שבאמת ניתן לעשות במקום הזה או במקום אחר ונקצה את מה שצריך להקצות. 

 זה לא סותר. גם לבדוק   :גב' קרן ברנדס מקסימוב

לבדוק לא צריך. יש מהנדס יש צוותים כאן שאנחנו פה. אנחנו   :ראש העיר-מר איציק רוכברגר

 מדברים על הנושא הערכי. הבנתי.  

 נקצה סעיף תקציבי אתם תגידו כמה.   :גב' קרן ברנדס מקסימוב

נעשה   :ראש העיר-מר איציק רוכברגר נעשה בדיקה.  נביא אחרי אנחנו עושים  אני אומר אנחנו 

   מיפוי של ה דבר הזה נראה כמה זה ונביא את זה לאישור. 

  האם זה עשרים מיליון האם זה ארבעים מי ליון או עשרה מיליון? :עו"ד עידן למדן

 כמה זה לכן אני אומרת. בוא נצביע על העקרון של דבר הזה  :גב' קרן ברנדס מקסימוב

על העיקרון אני חושב שצריך לחשוב ברצינות על הדברים שאת  :ראש העיר-מר איציק רוכברגר

 אומרת ורציני. אני לא יכול לכמת את זה לכסף כרגע. זה לא רציני מה שאתם אומרים. 

 חצי ממה שאנחנו אומרים זה כותרות.   :גב' קרן ברנדס מקסימוב

 לא רציני להגיד.   מר דן רוק:

מה  :ראש העיר-מר איציק רוכברגר בסדר  אותה  שמעתי  לא.  מה  בדיוק?  שלך  ההערה  מה 

  ההערה שלך?

פיתוח תב"ר חדשים של   מר דן רוק: יום בתקציבי  בסדר  ישיבת תקציב חברת    2025יש פה 

 מועצה רוצה מי שרוצה שיתנגד. 

את  :ראש העיר-מר איציק רוכברגר לאשר  שלי.  ההסבר  את  ששמעתם  אחרי  מבקש  אני  יופי. 

על סף תשעים ושתיים מיליון מאתיים עשרים ושש אלף. את רוצה    25התב"רים החדשים לשנת  

 ואני רוצה להצביע על זה ואמרתי לך אני אקיים.  

 אנחנו יכולים להצביע.   מר דן רוק:

שנייה רגע. אנחנו מאשררים את התב"רים זה הנושא כרגע. או   :ראש העיר-מר איציק רוכברגר

קי. אמרתי שאני אבחן בכובד ראש את מה שקרן אמרה. נבחן את הדברים גם מה שאוהד אמר  

אנחנו נבחן את הדברים נראה במה מדובר תקציבית נביא את זה לדיון. נביא את זה להצבעה. ככל  

 וצריך לאשר אנחנו נביא תקציב לדבר הזה.  

לא   :גב' קרן ברנדס מקסימוב זה  קרן  תגיד  זה  אחרי  תחזור  נגד  ותצביע  היה  להצבעה  לעלות 

 מיליון. אחלה.  



23.2.25מיום   10ישיבה שלא מן המניין מס'    

24 
 

 1 יש אפשרות לפתוח תב"ר ורק לתת מסגרת.   :עו"ד גייל שורש
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זה לא  :ראש העיר-מר איציק רוכברגר זה שוק. לא  לי.  שוק. תגידו  זה  אני לא פותח ככה. מה 

  אותו דבר ידענו בדיוק זה צריך לעלות סכום כזה ידענו מראש. בטח שידענו.  

 על הבריכה בשרונית ידענו מראש. מוקדמת בזמנו. תקציב קודם.   :מר גיא קלנר

לדיון.   :ראש העיר-מר איציק רוכברגר זה  את  יביא  אני  חדשים  תב"רים  שנצטרך  להיות  יכול 

 אני לא רוצה להצביע. היא לא. 

 יש את הסעיפים צריך להצביע. אם אתם רוצים להצביע אחד אחד על התב"רים   :עו"ד מיכה בלום

 תבקשו בקשה.   :ראש העיר-מר איציק רוכברגר

 ביחד מצביעים יחד. הגזבר מעלה.   :עו"ד מיכה בלום

 רגע מיכה.   :ראש העיר-מר איציק רוכברגר

 אני מציעה תב"ר חדש. הוא יכול להציע משהו נגדי.   :גב' קרן ברנדס מקסימוב

 לא.  :ראש העיר-מר איציק רוכברגר

זה עם כסף זה לא בלי כסף. תב"ר יש לו סכום כסף. ראש העיר הגזבר מעלה את   :עו"ד מיכה בלום

 או בעד.   דהתב"רים שהוא שם אתם יכולים להצביע נג

 אני מודיע כאן מאחר מה מיכה לא סיימת סליחה.   :ראש העיר-מר איציק רוכברגר

 סיימתי   :עו"ד מיכה בלום

  היא יכולה להביא תב"ר חדש?  :גב' פרח מלך

 אני לא חושב. מאיפה היא תביא תב"ר אין כיסוי תקציבי.  :עו"ד מיכה בלום

 בדיוק. ברובע הדר    :גב' פרח מלך

ישבנו. טוב חברים עזוב אתם בסדר. חברים אני עוד פעם אומר   :ראש העיר-מר איציק רוכברגר

אני   שהצעת.  ההצעה  את  אבדוק  אני  בסדר.  הכל  סליחה  לסיים.  רוצה  אני  חברים  אבדוק  אני 

אבדוק את הדברים שדיברת. ככל שנצטרך לעשות להקצות תב"ר לדבר הזה אנחנו נבוא למועצה  

  92,226,000עס'    25ונבקש הגדלת תב"ר. חברים אני מבקש לאשר את ה תב"רים החדשים לשנת  

    . מי נמנע שלושה. להתראות חברים תודה רבה הסתיימה הישיבה.  3 . מי נגד?11מש"ח מי בעד? 

 2025אישור תב"רים חדשים לשנת   5.2
 (:   איציק רוכברגר, ענת לין, לירון בלומנר, יעקב קורצקי, עופר קליך, 11)בעד 

 מוטי גינדי, עידן למדן, נאוה פרס, הדר שוייצר, גיא קלנר, סיון דהן                   

 (:   קרן מקסימוב ברנדס, אהד בלייר, דן רוק  3נגד )

 בת שבע אלקובי, גייל שורש, דניאלה רון יעקובי (:3נמנע )
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 1 החלטות ובץק

 2 

 2025תקציב  –חוו"ד הגזבר ברשות איתנה  1

 

 3 

 2025אישור חוו"ד הגזבר ברשות איתנה תקציב   החלטה:. 1

 (: איציק רוכברגר, ענת לין, לירון בלומנר, יעקב קורצקי, עופר קליך, מוטי גינדי, 9) בעד

 עידן למדן, נאוה פרס, הדר שוייצר               

 (: קרן ברנדס מקסימוב, דן רוק 2נמנע )

 (: גייל שורש, דניאלה רון יעקובי, אהד בלייר 3לא השתתפו ) 

 

 4 

 2025אישור תקציב שוטף  .1

 

 5 

 2025. אישרור תקציב שוטף לשנת . 2

 
 (: איציק רוכברגר, ענת לין, לירון בלומנר, יעקב קורצקי, עופר קליך, מוטי גינדי, 9) בעד

 עידן למדן, נאוה פרס, הדר שוייצר               
 

 (: גייל שורש, דניאלה רון יעקובי, בת שבע אלקובי, קרן ברנדס מקסימוב, אהד בלייר,      6נגד )
 דן רוק              

 (: סין דהן, גיא קלנר 2נמנע )
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 1 ובץ החלטותק

 2 

 2025. תקן ומצבת כוח אדם לשנת 3

 3 

 2025אישור תקן ומצבת כוח אדם לשנת  .3

 (: איציק רוכברגר, ענת לין, לירון בלומנר, יעקב קורצקי, עופר קליך, 9) בעד(: 11)בעד 

 מוטי גינדי, עידן למדן, נאוה פרס, הדר שוייצר, גייל שורש, בת שבע אלקובי                 

 (:    קרן מקסימוב ברנדס, אהד בלייר, דן רוק 3נגד )

 (: דניאלה רון יעקובי, גיא קלנר, סיון דהן  3נמנע )

 

 4 

 2025. אישור תקציב נדרש כרזרבה לרשות איתנה לשנת 4

 5 

 2025אישור תקציב נדרש כרזרבה לרשות איתנה לשנת .  4

 (: איציק רוכברגר, ענת לין, לירון בלומנר, יעקב קורצקי, עופר קליך, 11)בעד 

 מוטי גינדי, עידן למדן, נאוה פרס, הדר שוייצר, גיא קלנר, סיון דהן                  

 (:    בת שבע אלקובי, גייל שורש 3נגד )

 (: קרן מקסימוב ברנדס, אהד בלייר, דן רוק , דניאלה רון יעקובי 3נמנע )
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 1 ובץ החלטותק

 2 

   2025אישור תקציב פיתוח לשנת  .5

 עדכוני תב"רים  5.1

 2025תב"רים חדשים לשנת   5.2

 3 

 אישור עדכוני תב"רים   5.1

 (:   איציק רוכברגר, ענת לין, לירון בלומנר, יעקב קורצקי, עופר קליך, 9)בעד 

 מוטי גינדי, עידן למדן, נאוה פרס, הדר שוייצר, גיא קלנר, סיון דהן                  

 (:   בת שבע אלקובי, גייל שורש, דניאלה רון יעקובי,  קרן מקסימוב ברנדס, 8נגד )

 אהד בלייר, דן רוק ,  גיא קלנר, סיון דהן               

 

 4 

 2025אישור תב"רים חדשים לשנת  5.2

 
 (:   איציק רוכברגר, ענת לין, לירון בלומנר, יעקב קורצקי, עופר קליך, 11)בעד 

 מוטי גינדי, עידן למדן, נאוה פרס, הדר שוייצר, גיא קלנר, סיון דהן                   

 (:   קרן מקסימוב ברנדס, אהד בלייר, דן רוק  3נגד )

 בת שבע אלקובי, גייל שורש, דניאלה רון יעקובי (:3נמנע )
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